Dear Parents,
We have a couple of week-long events in Week 29 that will be marking our love of language and reading. During that week, we would like to invite you on-campus to read to the class. Thank you, class reps, for posting this message in our class Wechat group. 
 
In Week 29, ECE and Primary will be celebrating Language Week. That same week will mark the Yew Chung Yew Wah Book Week for Primary through to Year 9. 
 
If you are interested in reading a story in English, Chinese or another language during April 24-28, please send us an e-mail to let us know a couple of possible days and times that would suit you. We will then let you know which day and time best suits the class.
 
Thank you for your support of the YCYW Book Week and Language Week. Your involvement is sure to make the week all the more memorable for students.


亲爱的家长们：
     我们很高兴与大家分享激动人心的“耀中语言周”活动将于4月24-28日（第29周）正式开启。这也体现了我们学校社区成员们对语言和阅读的热爱。“耀中语言周”活动涵盖了家长进班阅读、YCYW读书周活动、图书展等丰富多彩的活动内容。

    在此，我们也希望邀请您进班为学生阅读，也提前感谢家委会代表们协助发布相关信息。

    如果您有兴趣在4月24日至28日期间进班级阅读英/中文或其他语言的故事，请给我们发电子邮件，让我们知道适合您的日期和时间。我们会您沟通进班具体时间。

    感谢您对耀中耀华读书周/语言周的支持。您的参与一定会让学生们对这一周活动更加难忘。

